
Здравейте,  

Ще отбележа в няколко точки значимостта от промяна при прием на породени деца, 

близнаци и братя и сестри: 

1. Със сегашната ситуация, когато се намират в социалната квота шансът за тях е по-

малък отколкото ако са единствено дете, което не съответства на борба с демографската 

криза. 

2. Екологичния фактор от разкарването на деца с автомобили из целия град и 

натоварване на трафика. 

3. Възможност за взимане на децата в оказания краен час . 

4. При деца с такава малка разлика във възрастта майката обикновенно е със слвто 

майчинство от три или четири години , което прави връщането и на работа 

задължително , особено при неразбиране от страна на работодателя . 

5. Улеснява отношенията родител- педагог , тъй като родителите с по-голямо дете в 

градината са свикнали с режима, правилата и в много случаи имат вече установени 

контакти с учителите. 

6. Увеличаването на квотата по социални тритерии в някои райони на града ще създаде 

проблеми. 

 

Поздрави 

Десислава Илиева  

 


